
Здравейте, 
  
Искам да изразя силното си възмущение от предложените промени от статията по-
долу: 
  
https://offnews.bg/obshtestvo/tri-godini-usednalost-za-priem-v-parvi-klas-v-sofia-
673380.html 
  
Срамно и недостойно е да се ограничава достъпа на деца до образователната система, 
каквото по същество се въвежда с предложените промени. Има квартали, в които 
просто няма добри училища и нивото на образование там не е като в други училища. 
Не приемам логиката, че достъп до дадено училище ще имат само живущите в близост 
до него. Това е нонсенс. А разделението на групи, което предлагате е просто някаква 
глупост. Ясно е, че в масовия случай ще се класират единствено децата от група 1. 
Надявам се тези дискриминиращи предложения да не бъдат приети. Аз не ги 
подкрепям! 
  
Александър Димитров 
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